
 

 

 
Dagsorden 

Kredsbestyrelsesmøde i Kreds 1 - 29. november 2023 
Flejsborg Skydecenter, Gattenvej 29, 9640 Farsø 

Deltagere: 

 Funktion Navn Jægerråd Bem. 

1 HB Leif Bach   

2 Kredsformand Grethe Jakobsen   

3 Næstformand Kim Fredholm Morsø  

4 HB-suppleant Tage Espersen Thisted  

5 Sekretær Christian Nørgård Brønderslev  

6  Henrik Pedersen Vesthimmerland  

7 Kasserer Regnar Bæk Hjørring  

8  Fritz Pedersen Frederikshavn   

9  Peter H. Pedersen Jammerbugt  

10  Per Seedorf Sørensen Mariagerfjord  

11  Evy Risdahl Ålborg Afbud  

12  Mogens Engedal Rebild   

 
 

 
 
Dagsorden:  

1. Referater til underskrift 
2. Kredsen siden sidst og drøftelse af emner 
3. HB siden sidst og drøftelse af emner 
4. Møder og mødeplan 
5. Kredsens årsmøde - drejebog til tjek 
6. Fastlæggelse af næste møde. 
7. Bestyrelsens tid, Evt. og punkter til kommende møde 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Referat indskrives herunder:             
1 Referater til underskrift 

Referater underskrevet uden bemærkninger. 
 

2. Kredsen siden sidst og drøftelse af emner v/ Kredsformand 
 
Kredsens indsatsområder indgår som en del af punktet.  
 

1. Hr. og Fru DK arrangementer:  
Arrangementerne breder sig mere og mere og jægerrådsformændene opfordres til at udbrede 
kendskabet til materialer, samt at KB har aftalt at arrangementer under 3.000 kr. kan 
godkendes efter regning, blot der er tovholder og aftale med jægerrådsformanden. Formålet 
skal også ligge på rekruttering af medlemmer. Her har juniorjægergruppen flere gange også 
været ude til stor glæde.  
Dyrskue i Hjørring: Juniorgruppen kobler sig på buejægerne.  
Naturmøde i Hirtshals - Vi får lignende invitation som sidste år.  
 

2. Juniorjægerindsatsen:  
Per og Ole gør et kæmpearbejde, når de er ude med de helt ung. De ønsker 10 minutter på 
jægerrådenes årsmøder til at fortælle hvad de lave og de søger kontaktpersoner i hvert 
jægerråd. 
 

3. Natur og Vildtpleje, herunder bestandsovervågning:  
En tynd kop te. Der skulle indgå flere ting om bestandsovervågning til mødet den 4. december 
om jagttider.  
Tilbagemelding fra DJ Administration og fra deltagerne: 
Fra deltagerne ved formandsmødet får vi ingen rosende tilbagemeldinger i forbindelse med 
bestandsovervågningen (det kunne godt have været gjort bedre) mødedeltagerne var meget 
afventende, men fik desværre ikke, hvad man kom efter. Synd for Zacharias at han ikke kunne få 
den fornødne tid til dette projekt. Mere seriøsitet fra administrationen efterlyses når sådanne 
projekter søsættes. Administrationen har lovet at være mere obs på efterspørgslen fremover.  
 

4. Koordinatornyt 
Preben Egebo vil lægge noget mere ind i undervisningen for at forebygge ulykker.  
Der bør informeres mere præcist til pressen ved ulykker. Mere sikkerhed ind i undervisningen af 
de nye jægere for at undgå jagtulykker som dem vi hører meget om i pressen for øjeblikket. Vi 
oplever at pressen nemt forvrænger tingene. 
Der opfordres til at dele DJs information om sikkerhed i foreninger og på www. Husk også 
besked til jagtledere om at indskærpe sikkerheden. 
 
FM i Bue trækkes i 2024 til Kreds 1. 
 
Leif orienterede om hund. Der er positive vinde ift. samarbejdet med SJD og DKK. 

 
Orientering fra Organisationsudvalgets arbejde:  
Der er arbejdet med rollebeskrivelser og kommissorium. Tiden er løbet fra udvalget som det var 
oprindeligt, derfor tænkes der nyt. Hovedbestyrelsen kommer med en tilbagemelding, når input er 
drøftet.  
 
Formandsmøder - Opfølgning fra henvendelse til HB: 
KB afventer svar på deres henvendelse til HB ang. placering af formandsmøder. 
                           
Budget og Økonomi, herunder bevillinger.  
206000 brugt, budgettet er på 224000.  
Thy får tilladelse til børne buer.  
Medlemstallet stiger og det er meget positivt.  



 

 

Tilpasning af forretningsorden til nye vedtægter og herunder afledte opgaver. Vi får friere opgaver i KB, 
Grethe sender udkast. 

3 HB siden sidst og drøftelse af emner  v/Leif Bach 

• Herunder orientering om ændringer i administrationen på Kalø.  
Nærmere oplysninger kommer senere. 

• Hædersbevisninger - reelle ændringer og drøftelse af indstillinger.  
Husk 14 dages ekspeditionstid på indstillinger og hædersbevisninger. Der opfordres til allerede 
nu at tænke på dette. 

• Drøftelse af indsatsen foreningsvejledere og indsatsen for foreninger, jægerråd og kredse.  
Der vil komme et skriv til Jægerrådsformændene med tilbud om at blive opkvalificeret i 
forbindelse med samarbejde og blive klædt godt på til organisationsarbejde.  Nyt navn: Jesper 
Brixen også kendt fra Naturmødet har fået opgaven med foreninger og Jægerråd. Det aftaltes at 
han inviteres til Kredsens Årsmøde.  

• K7 følges af HB, det går fremad.  

• Kalenderbog udfases i 2024. 
 

4 Møder og mødeplan: 
Årsmøde 2024: 16. marts i Brovst Sport og Kulturcenter 
 
Årsmøder og Jægerrådsmøder 2022, samt aftaler om 2023-24 alle møder er kl 19.00 
Den 8. januar Frederikshavn 
Den 10. januar Vesthimmerland - Flejsborg Skydecenter 
Den 11. januar Rebild - Banesvinget 5, Størving 
Den 22. januar Hjørring - Hjemmeværnsgården, Åstrupvej 200, 9800 Hjørring 
Den 23. januar Læsø - Duely Skydebane Holtemmenvej. 
Den 24. januar Jammerbugt - Brovst Sport og Kulturcenter, Damengvej 2, Brovst 
Den 25. januar Brønderslev - Hjallerup Jagtcenter, Kærsgård Engvej 15, Hjallerup 
Den 30. januar Mariagerfjord - Valsgård Jagforening, Slugten 2, 9500 Hobro 
Den 1. februar Morsø Thisted - UCN, Lerpyttervej 43, 7700 Thisted 
Den 6. februar Ålborg - Gigantium Willy Brandts Vej 31, 9220 Ålborg Øst 
 
NB i år - valg af delegerede sker i Jægerrådene. Opstilling af delegerede skal annonceres forud for 
mødet. Tidsfrister fremgår af de nye vedtægter.  
På valg i 2024 er Regnar, Mogens, Kim, Henrik og Henrik Hansen. 
Det aftaltes at deltagelse fra Leif og Grethe godt kan være fleksibelt tilrettelagt i aftale med de enkelte 
jægerråd af hensyn til massiv mødekalender i januar/februar. 
 

5 Kredsens årsmøde - punkter i drejebogen finpudses.  
Opsætningen på hjemmesiden godkendtes, samme annonce som sidst - Jesper Brixen inviteres til 
indlæg. Kredsformanden er i år på valg. Det aftaltes at årsmødet holdes rent på Kredsens emner og ikke 
på forestående formandsvalg, da der ved opstilling til formand for Danmarks Jægerforbund arrangeres 
valgmøder med samme formål.   

6 Næste møde: 13/2 2024 i Brovst - Peter bestiller lokaler og forplejning. 

7 Bestyrelsens tid, evt. og punkter til kommende møde.  
Dette drøftedes hen over kaffen. 

 
Møde slut: 

Referent Christian Nørgård 


